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一串串数也数不清的祝福，给我最挂念的人。 在这样的季节，把我的真挚的祝福捎给你，愿幸福常在你身边。 秒针每走一下，就是我的一个祝福，老朋友，你欠我很多祝福呦!　　a string can even count blessing, give ...
一串串数也数不清的祝福，给我最挂念的人。 在这样的季节，把我的真挚的祝福捎给你，愿幸福常在你身边。 秒针每走一下，就是我的一个祝福，老朋友，你欠我很多祝福呦!
　　a string can even count blessing, give me the most about people. In this season, put my sincere greetings to you, and wish happiness always by your side. The second hand every walk once, is one of my blessing, my friend, you owe me many blessings to play.
　　遥递祝福 频频佳音递 暖暖祝语传 仅祝我最心爱的——你 永浴多采多姿的世界里 情谊永固 无论路途多遥远 无论天涯海角 我也要送给你这份最衷心的祝福 在这亮丽的日子，寄一份祝福给你 愿你永远拥有真正的快乐和喜悦……
　　remote deferred warm wishes frequently ZhuYu preach recursive caroling only wish I most beloved - you forever the bath colorful world friendship remains and never can end whatever way more distant whatever tianyahaijiao I will give you the sincere greetings in this beautiful day, to send a copy of greeting to you and you will always have true happiness and joy...
　　自己活得开开心心就是幸福，让别人过得开开心心也是幸福，幸福是丰富多采的，只你用心去体会，就会感觉到幸福! 愿我的祝福像高高低低的风铃，给你带去叮叮铛铛的快乐!如果你在梦中也会笑出声来，那一定是我带给你的! 如果可以，请不要对我的祝福感到厌烦;如果可能，请时时想起关心你的我;如果愿意，请让我分享你的喜怒哀乐!英文祝福语大全
　　Live a happy heart is happiness, let others happy, the heart is also happiness, happy is rich, only you intentions to experience, will feel happy! Let my blessing like high low wind-bell, give you bring ding ding dany dany happiness! If you are in a dream also laughed, it must be I bring to you! If you can, please don\'t tell my blessing bored, If possible, please always remind of concern you of me, If you would like to, please let me share you feiends!
　　#祝福语# 导语：你知道么?周末给顾客发祝福语也是一个维系顾客关系的手段之一，面对外国顾客，小编帮你整理了下面这些给顾客的英文周末祝福语，希望可以帮到你哦，祝你工作顺利。
　　Just because someone doesn\'t love you the way you want them to, dowsn\'t mean theydon\'t love you with all they have.爱你的人如果没有按你所希望的方式来爱你，那并不代表他们没有全心全意地爱你
　　Don\'t waste your time on a man/woman, who isn\'t willing to waste their time on you. 不要为那些不愿在你身上花费时间的人而浪费你的时间
　　Don\'t cry because it is over, smile because it happened. 不要因为结束而哭泣，微笑吧，为你的曾经拥有
　　Maybe God wants us to meet a few wrong people before meeting the right one, so that when we finally meet the person, we will know how to be grateful. 在遇到梦中人之前，上天也许会安排我们先遇到别的人;在我们终于遇见心仪的人时，便应当心存感激
　　To the world you may be one person, but to one person you may be the world.? 对于世界而言，你是一个人;但是对于某个人，你是他的整个世界
　　Never frown, even when you are sad, because you never know who is falling in lovewith your smile.纵然伤心，也不要愁眉不展，因为你不知是谁会爱上你的笑容发送
　　The worst way to miss someone is to be sitting right beside them knowing youcan\'t have them.失去某人，最糟糕的莫过于，他近在身旁，却犹如远在天边
　　When we meet difficults,we can lean on each other. Then we will be okay! 遇困难时,让我们互相扶持! You the real friend who walks in when the rest of the world walks out. 谢谢你是那位全世界都遗弃我时还在我身边的朋友! A FRIEND is a \'gift\' if of our heart treasures. Thank you for being the treasure in my heart. 朋友是心里的一个宝物!
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　　祝羊年行大运!仕途步步高升、万事胜意!麻雀得心应手、财源广进!身体棒、吃饭香、睡觉安，合家幸福，恭喜发财! 新年、新事、新开始、新起点、定有新的收获，祝朋友们事事如意，岁岁平安，精神愉快，春节好。 新年好,新年好!给您拜年了!祝您羊年吉祥如意,如意吉祥!年拜完了,有没有红包啊
　　I wish the line zhu! Official risen, everything wins meaning! The sparrow handy, linfe! Good health, eating sweet, sleeping, Ann, family happiness and prosperity! New Year, new things, a new beginning, a new starting point, will have the new harvest, I wish friends all the best, peace, and the spirit of a happy Spring Festival. Happy New Year, happy New Year! Happy New Year to you! I wish you luck and flexibly during good luck! In bynum finished, have red envelopes
　　在这深情的季节里，我好想送你一份满盈胸怀的思念和数不尽的祝福。 愿以一切美好的祝福，带给你快乐、欣慰、平安，愿所有美好的祝福都属于你. 一份永不褪色的祝福，我会以一袭款款的祝福，问候的永违的心.
　　In this season, loving me send you a full bosom thoughts and endless blessing. Wish with all the blessings of a beautiful, bring you joy and comfort, peace, may all the blessings of a beautiful belong to you. A blessing, I will never fade in a raider leisurely blessing, regards the eternal violations of heart.
　　一周七喜，百事可乐，万事芬达! 祝愿：恋人爱着你 父母疼爱你，哥哥护着你，病痛远离你，免费房子飞向你 祝愿：百万彩票中了你，梦中情人走向你. 反正一切顺心就好!祝福语大全
　　a week QiXi, Pepsi, everything fenda! Wish lovers love you parents love you, brother protect a you, sickness away from you, free house fly to you wish millions lottery ticket in you, dreams go to you. Anyway, all the rest!
　　扬起生命之帆 迈向成功之路 祝人生的幸福 每天与你同在 用满怀真挚的友谊 给你祝福千万千的贺礼 祝福 自这端，到彼端 连缀着满心愉快 直到永远，永远……
　　raise life sail toward the path to success wish happy life with you every day with great sincere friendship to bless you 10 million of present blessings from the this end, to LianZhui filled with pleasant sensation forever, forever...
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